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Abstract (en)
The device comprises at least one refractory assembly arranged in the wall of the metallurgical container and having at least one passage (5)
passing through this wall. The entry section (6) of the passage (5) is in the shape of a slot and the cross-section of the passage (5) also has the
same slot shape over at least one part (7) of the length of the passage (5) starting at the entry section (6). The slot may be rectilinear or curved,
single or multiple. It is preferably parallel to the axis of tilting of the container. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comprend au moins un assemblage réfractaire disposé dans la paroi du récipient métallurgique et comportant au moins un passage (5)
traversant cette paroi. La section d'entrée (6) du passage (5) a la forme d'une fente et la section transversale du passage (5) présente également la
même forme de fente, sur au moins une partie (7) de la longueur du passage (5) à partir de la section d'entrée (6). La fente peut être rectiligne ou
incurvée, simple ou multiple. Elle est de préférence parallèle à l'axe de basculement du récipient.
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